欢迎来到

超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼 (十五)

后续更新去公众号[压机研] 永久联系微值 4550060

☞第29题

一、本题词汇汇总(共29词)

author n.作者 ironic adj.讽刺的 ignorant adj.无知的 less well-educated 受教育水平低的 authority n.权威 当局 inform v.通知 authorize v. 授权 information n.信息 poorly educated 受教育水平低的 authoritative adj.可信的 informative adj.博学的 naive adj.幼稚的 无知的 authentic adj.可信的 informed adj.博学的 enlighten v.启迪 启蒙 report n.v.报道 learned adj.博学的 delight v.使兴奋 journal n.杂志 well-educated adj 受过 slight adj 轻微的 journalist n.记者 良好教育的 slightly adv.轻微地 journalism n.新闻业 intellectual n.知识分子 acknowledge v.认为 承认认可 criticize v.批评 评论 adj 智力的 智商的 critics n.评论家 illiterate adj.文盲的



二、题目演练

29. The author of the report is well _____ with the problems in the hospital because he has been working there for many years.

A) informed B) acquainted C) enlightened D) acknowledged





二、题目演练

29. The author of the report is well _____ with the problems in the hospital because he has been working there for many years.

A) informed B) acquainted C) enlightened D) acknowledged

答案: acquainted v.熟悉 了解

翻译:这个报道的作者对那个医院的问题非常熟悉,因为他曾经在那工作了好多年。





二、题目演练

29. The author of the report is well _____ with the problems in the hospital because he has been working there for many years.

A) informed B) acquainted C) enlightened D) acknowledged



☞课堂笔记



☞课堂笔记



☞第29题

总结回顾 (共29词)

author	journal	inform	intellectual	enlighten	
authority	journalist	information	illiterate	delight	
authorize	journalism	informative	ignorant	slight	
authoritative	criticize	informed	less well-educated	slightly	
authentic	critics	learned	poorly educated	acknowledge	
report	ironic	well-educated	naive		

☞第29题

三、具体讲解

语法: 【The author of the report 主语】【is 系动词】【 well acquainted 表语】【 with the problems in the hospital 状语】【 because he has been working there for many years.原因状语】

词汇: author n.作者, authority n.权威 当局【作者有权威】, authorize v 授权【权威变成动作】 authorization n.授权, authentic adj.可信的【授权才可信】, authoritative adj.可信的

真题: A survey of news stories in 1996 reveals that the anti-science tag has been attached to many other groups as well, from <u>authorities</u> who advocated the elimination of the last remaining stocks of small poxvirus to Republicans who advocated decreased funding for basic research.

译文: 1996 年对新闻报道的调查表明,许多其他群体也被贴上了反科学的标签,其中包括宣扬消灭所有现存的天花病毒的官方人士,以及宣扬削减基础研究基金的共和党人。



词汇: report n.v. 报道【re 再次+ port 港口 搬运=再次搬=旧事重提=报道】

真题: The article opens and closes with descriptions of two news <u>reports</u>, each making one major point in contrast with the other.

译文:本文开头和结尾叙述了两篇新闻报道,每篇均与另一篇在一个主要问题上有着显著的差异。



词汇: journal n.杂志

真题: While comment and reaction from lawyers may enhance stories, it is preferable for journalists to rely on their own notions of significance and make their own judgments.

译文:尽管律师的评论和反应可能会增加新闻报道的深度,但是记者们最好还是依靠自己对于事件重要性的认识来作出判断。



☞第30题

一、本题词汇汇总(共15词)

hall n.大厅

pile n.堆

joint n.连接点 结合处

secretary n.秘书

compile v.汇编

关节 adj.联合的 结合的

assemble v.集合 组装 装配

lump n.块 肿块 v.堆

junction n.枢纽汇合处

install v.安装 安置

join v.加入

conjunction n.结合

installment n.分期付款

adjoin v.挨着

accumulate v.积累集聚

adjoining adj.相邻的





二、题目演练

30.Everybody _____ in the hall where they were welcomed by the secretary.

A) assembled B) accumulated C) piled D) joined





二、题目演练

30.Everybody _____ in the hall where they were welcomed by the secretary.

A) assembled B) accumulated C) piled D) joined

答案: assembled v.集合

翻译:每个人在秘书迎接过的那个大厅集合





二、题目演练

30.Everybody _____ in the hall where they were welcomed by the secretary.

A) assembled B) accumulated C) piled D) joined



☞课堂笔记



☞课堂笔记



☞第30题

总结回顾 (共15词)

hall	pile	joint
secretary	compile	junction
assemble	lump	conjunction
install	join	
installment	adjoin	
accumulate	adjoining	



.

☞第30题

二、题目演练

语法: 【Everybody 主语】【assembled 谓语】【in the hall 宾语】【 where they were welcomed by the secretary.定语从句】

词汇: assemble v.组装 集合 【sem 来自 same 相同=同=类=物以类聚=集合】

真题: Defenders of science have also voiced their concerns at meetings such as "The Flight from Science and Reason", held in New York City in 1995, and "Science in the Age of(Mis)information", which assembled lastJune near Buffalo.

译文:科学的捍卫者们也在一些会议上表示了他们的担忧,如 1995 年在纽约举行的"远离科学和理性"会议,以及去年 6 月在布法罗附近召开的"(伪)信息时代的科学"会议。

• • • • •

词汇: install v.安装 安置【in 里+st 站+all 全部=全部站到里面=全部安到里面=安装】

词汇: installation n 安装 装置

词汇: installation art 装置艺术

真题: Emerging in the late Sixties and reaching a peak in the Seventies, Land Art was one of a range of new forms, including Body Art, Performance Art, Action Art and <u>Installation</u> Art, which pushed art beyond the traditional confines of the studio and gallery.

译文: 地景艺术出现在 60 年代末,于 70 年代达到巅峰,是一系列新的艺术形式之一,其他新艺术包括人体艺术、表演艺术、行为艺术和装置艺术,他们促进艺术超越画室和画廊的传统局限。



词汇: accumulate v.积累 积聚【ac 加强+cum 来自 com 一起=把物品放到一起=积累积聚】

例句: Values summarize the <u>accumulated</u> folk wisdom by which a society organizes and disciplines itself.

译文:价值观念概括了社会藉以组织和自制的长期积累的民间智慧。



课后作业



THANKS 下期再会

